
                                                     Protokół Nr  XV /2019 

              Sesji Rady Gminy w Oksie odbytej w dniu 30 grudnia  2019 roku. 
 

    Otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy w Oksie Pan Krzysztof Kolekta, minutą ciszy 

została uczczona pamięć Pana Wojciecha Płazy długoletniego Dyrektora Świętokrzyskiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich oraz Świętokrzyskiej Izby Inżynierów Budownictwa, powitał Wójta Gminy Tadeusza 

Sobonia, Sekretarz Gminy Jolantę Wróbel, Skarbnik Gminy Panią Annę Małek, Dyrektor Szkoły 

Podstawowej   w  Węgleszynie, Dyr. Szkoły Podstawowej w Oksie, Dyr. Przedszkola Samorządowego         

w Oksie, radnego powiatowego Edmunda Kaczmarka, panie i panów radnych, panie i panów sołtysów, 

osoby uczestniczące  w dzisiejszej sesji. Zapoznał z porządkiem obrad który został poddany pod 

głosowanie . Za przyjęciem porządku obrad głosowało 14 radnych. Na stan 15 radnych udział w Sesji 

wzięło 14  radnych zgodnie  z załączoną listą obecności, a więc Sesja  jest prawomocna i władna do 

podejmowania uchwał. Na Sekretarza została powołana radna Pani Bodzioch Barbara zam. Węgleszyn  , 

która wyraziła zgodę. Za przyjęciem propozycji Sekretarza głosowało 14 radnych . 

Porządek  obrad: 
 1 .  Otwarcie Sesji, powitanie uczestników. 
2.  Stwierdzenie quorum. 

3.  Wybór sekretarza obrad. 

4.  Przyjęcie porządku obrad. 

5.  Przyjęcie protokołu z Sesji poprzedniej Rady Gminy w Oksie. 

6.  Sprawozdanie z pracy wójta między sesjami. 

7.  Sprawozdanie z wykonania uchwał za 2019 rok.      

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Oksa  na lata 2019-2022. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Oksa na lata 2020-

2024. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Oksa na 2020 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego na 2020 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego na 2020 

rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie  

      odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów                        

w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi . 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi  i ustalenia wysokości tej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi   właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących  bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie gminy Oksa.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej zarządzenia poboru opłaty 

      za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości 

      wynagrodzenia za inkaso.    

18. Sprawy różne . 

19. Zamknięcie obrad. 

Ad. 5 

Protokół z Sesji poprzedniej został przyjęty, zgodnie z podpisami na liście obecności 14 radnych zapoznało 

się z protokołem więc został poddany pod głosowanie. Wszyscy jednogłośnie byli za jego przyjęciem. 

Ad. 6 

 Wójt Gminy złożył sprawozdanie z pracy wójta między sesjami. Sprawozdanie stanowi załącznik  do 

protokołu. 

Ad. 7 

 Sprawozdanie z wykonania uchwał przedstawiła Sekretarz Gminy. Informacja stanowi załącznik do 

protokolu. 



Ad. 8  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Oksa na lata 2019-2023. 

Za podjęciem tej uchwały głosowało 14 radnych.  

  Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok 

Za podjęciem tej uchwały głosowało 14 radnych. 

  Ad. 10. 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Oksa na lata 

2020-2024 

Skarbnik Gminy zapoznała z uchwałą Nr 154/2019 IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach z dnia 5 grudnia 2019 roku w sprawie opinii o projekcie uchwały Rady 

Gminy w Oksie w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy na 2020 rok i lata następne. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem tej uchwały głosowało 14 radnych .  

Ad.11. 

 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Oksa na 2020 rok 
Skarbnik Gminy zapoznała z uchwałą Nr 153/2019 IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                      

w Kielcach z dnia 5 grudnia 2019 roku  w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej gminy Oksa na 2020 rok.  

Opinia stanowi załącznik do protokołu. 
Za podjęciem tej uchwały głosowało 14 radnych. 

Zabrał głos Wójt Gminy który podziękował za jednomyślność, jest to budżet rozwojowy dla społeczności lokalnej, 

na inwestycje oraz społeczną działalność jak również w skład budżetu wchodzi ustawa śmieciowa. 

Ad.12. 

Podjęcie uchwały w sprawie  udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego na 2020 rok. 
Za podjęciem tej uchwały głosowało 14 radnych. 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy  finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego na 2020  

rok. 

Za podjęciem tej uchwały głosowało 14 radnych. 

Ad. 14 

 Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie  

 odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów             

w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Za podjęciem tej uchwały głosowało 14 radnych. 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w  sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

i ustalenia wysokości tej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 

Za podjęciem tej uchwały głosowało 14 radnych. 

Ad. 16. 

 Podjęcie  uchwały w sprawie  określenia wzoru deklaracji i wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie gminy Oksa 

Za podjęciem tej uchwały głosowało 14 radnych. 

Ad. 17. 

Podjęcie uchwały w sprawie  wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej zarządzenia poboru opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

Zabrał głos Wójt Gminy który poinformował o rejonizacji składowania odpadów, o przetargu w związku               

z rezygnacją firmy która dotychczas odbierała odpady, zmianie deklaracji oraz odbędą się zebrania we 

wszystkich sołectwach dotyczące podwyżki  opłat za śmieci.   

Za  podjęciem tej uchwały głosowało 14 radnych. 

Ad.18. 

W sprawach różnych  głos zabrali : 

 



- sołtys z Błogoszowa Warzyński Bogusław – proponuje by radni rozdali deklaracje śmieciowe odwiedzając 

mieszkańców oraz wyjaśnić kwotę podwyżki. Poinformował iż pod koniec ubiegłej kadencji rada szukała 

oszczędności w oświacie natomiast minął rok i nie szukają lecz w tej chwili szukają oszczędności u sołtysów 

-- sołtys z Tyńca Maria Kot – kiedy będzie robiony chodnik w Tyńcu Kolonii oraz droga  od Węgleszyna jest 

wybrzuszona przez korzenie co stanowi zagrożenie dla pojazdów. 

- sołtys z Pawęzowa Kot – nie świeci światło uliczne 

- radny powiatowy Edmund Kaczmarek – podziękował Radzie Gminy za dofinansowanie przy budowie dróg 

oraz chodników, złożył życzenia świąteczne. 

-Przewodniczący Rady – proponuje sołtysowi zapoznać się z protokołami z Komisji lub wziąć udział            

w Komisji gdyż są otwarte, jeżeli chodzi o prowizje to koszty  by wzrosły co najmniej o 2 zł od osoby, jeżeli 

chodzi  o deklaracje to ze swej strony proponuje pomoc pani sołtys w roznoszeniu deklaracji. 

Zabrał głos Wójt Gminy który poinformował iż co do prowizji dla sołtysów to było szczegółowo omawiane 

na posiedzeniach komisji i została podjęta uchwała w tej sprawie . 

Sołtysowi z Tyńca – chodnik sukcesywnie będzie robiony natomiast nie jest prawdą że w Tyńcu nie ma  

asfaltu oraz odnośnie wybrzuszenia  wystosujemy pismo do Powiatowego Zarządu Dróg w Jędrzejowie. 

Sołtysowi z Pawęzowa – oświetlenie zostanie zgłoszone.   

Transmisja Sesji jest dostępna na Youtube. 

 

W związku z wyczerpaniem tematyki Sesji Przewodniczący Rady podziękował za udział w obradach oraz 

dokonał  zamknięcia obrad. 

  

Protokólant: J.Mróz                                                                                      

                                                                                                                     

 


